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Írásbeli választ igényl ő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

„Kérdések a dunavecsei szeméttelepr ő l” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani

Dr. Fazekas Sándo r
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Képviselői fogadóórámon az alábbi ügyben fordultak hozzám .
A dunavecsei szeméttelepen a rekultiváció során a meglévő szemét

mennyiségéhez képest lényegesen több, földel kevert kommunális hulladé k
került felhalmozásra.

Tekintettel arra, hogy a rekultivációnak szakhatósági engedélyekhez
kötve, az illetékes hatóságok által elfogadott tervek alapján kellene
megtörténnie, kérdéses, ki adott engedélyt arra, hogy a már meglévő szemét
mennyiségét messzemenően meghaladó szemetet szállítsanak a dunavecse i
szeméttelepre és pontosan mit tartalmazott a szóban forgó engedély .

Kérdezem tehát Miniszter Urat :
Mely szakhatóságok adtak engedélyt arra, hogy a már meglév ő
szemétmennyiségét messzemenően meghaladó szemetet szállítsanak a
dunavecsei szeméttelepre?
Amennyiben a munkálatok eltérnek a szakhatóságok által elfogadottól ,
akkor azért a megrendel ő , avagy a kivitelező felelős?

- Mely hatóság felelős annak ellenőrzéséért, hogy a kérdésben említett
beruházás az el őzetes tervek és engedélyek iránymutatása alapján kerüljö n
kivitelezésre?



Tapasztalhatóak-e jelentős szabálytalanságok a szóban forgó
beruházásnál?
Amennyiben igen, akkor az illetékes hatóság miért nem gondoskodott
eddig a beruházás leállításáról?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . augusztus 30 .


	page 1
	page 2

